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В статье рассматриваются современные проблемы развития рекреационного природопользования и туризма на 

территории России в условиях социально-экономических ограничений, связанных с пандемией Covid-19. Обсуждаются 

перспективные направления развития туристской отрасли, в том числе связанные с популяризацией внутреннего ту-

ризма, с сохранением объектов природного и культурного наследия, с продвижением и совершенствованием рекламы 

этих объектов для туристского и экскурсионного ознакомления. Показаны основные направления рекреационной 

деятельности в Национальных парках Северо-Западного региона Российской Федерации (далее также — РФ) и их 

значение для повышения уровня жизни в регионе.
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The article deals with the current problems of the development of recreational nature management and tourism in Russia 

in the context of socio-economic constraints associated with the Covid-19 pandemic. Promising areas of development of the 

tourism industry are discussed, including those related to the popularization of domestic tourism, the preservation of natural and 

cultural heritage sites, the promotion and improvement of advertising of these objects for tourist and excursion acquaintance. The 

main directions of recreational activities in the National parks of the North-Western region of the Russian Federation and their 

importance for improving the standard of living in the region are shown.
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